

ស្នូត! ហើយសូមស្វាគមន៍ចំពោះការណែនាំសេវាកម្មការងារតាមអនឡាញ។ ខ្ញុំឈ្មោះ **Audra** ហើយខ្ញុំនឹងពិភាក្សាជាមួយយើងតាមរយៈបទបង្ហាញនៅថ្ងៃនេះ។

នៅតំបន់ពេលបទបង្ហាញនេះ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ជូនទិដ្ឋភាពសង្ខេបអំពីសហគមន៍តាកូមា (**Tacoma Community House**) និងសេវាកម្មទាំងអស់ដែលយើងផ្តល់ជូន។ បន្ទាប់មកយើងនឹងផ្តោតលើខ្លឹមសារនិងសេវាកម្មរបស់ក្រសួងការងារ ហើយត្រូវបញ្ចប់ដោយវិធានការបន្ទាប់។

សហគមន៍តាកូមា (**Tacoma Community House**) បានបម្រើការងារនៅហ៊ីលតុប **Hilltop** នៅតាកូមា **Tacoma** អស់រយៈពេលជាង **100** ឆ្នាំមកហើយ។

នៅប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ សេវាកម្មនិងកម្មវិធីរបស់យើងបានផ្លាស់ប្តូរ ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការសហគមន៍ ប៉ុន្តែយើងតែងតែផ្តោតលើខ្លឹមសារសហគមន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍និងជនភៀសខ្លួន ក្រុមគ្រួសារដែលមានប្រាក់ចំណូលទាប និងមនុស្សរងគ្រោះដែលជាញឹកញយមិនត្រូវបានគេមើលឃើញនិងមិនបានបំពេញមុខងារ។ បច្ចុប្បន្ននេះ យើងមានក្រសួងសំខាន់ៗចំនួនបួន។ ក្រសួងគាំទ្រមតិយោបល់របស់យើង

ផ្តល់ជូនសេវាកម្មដល់ប្រជាពលរដ្ឋដែលរងគ្រោះដោយក្រីក្រកម្ម។ ឆ្ងាយក្នុងអំឡុងពេលដែលយើងផ្តល់ជូនថ្នាក់សិក្សាសម្រាប់ការទទួលបានកាតាសត្រូវសន្តិសុខនិងការអប់រំជាមូលដ្ឋានសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ។

ឆ្ងាយក្នុងសេវាកម្មអន្តោប្រវេសន៍របស់យើង អាចជួយបំពេញតម្រូវការអន្តោប្រវេសន៍ជាច្រើនប្រភេទ ដែលរួមទាំងការចាក់វ៉ាក់ស៊ីនប្រកបដោយមិនគិតថ្លៃនិងអត្រាបញ្ចុះតម្លៃ។ ហើយឆ្ងាយក្នុងសេវាកម្មការងាររបស់យើង គឺជាការផ្តោតលើការណែនាំនេះ។

នៅក្នុងឆ្ងាយក្នុងសេវាកម្មការងារ យើងផ្តោតលើការជួយប្រជាពលរដ្ឋឱ្យទទួលបាន និងពង្រឹងជំនាញគ្រប់គ្រងសម្រាប់ការងារ។ យើងផ្តល់ជំនាញទំនាក់ទំនងអ្នកស្វែងរកការងារជាមួយនិយោជកនិងសិស្សប្រតិបត្តិការងារធ្វើការ។ យើងផ្តល់ជូនកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈចំនួនពីរសម្រាប់វិស័យដែលមានតម្រូវការ។ យើងផ្តល់ជំនាញទំនាក់ទំនងអតិថិជនជាមួយប្រភពធនធាននិងដៃគូដទៃទៀតនៅសហគមន៍តាកូមា។

ហើយយើងផ្តល់ជូនសេវាគ្រួសារនៅព្រឹត្តិការណ៍នានា ដែលរួមទាំងការជួលរៀបចំ ព្រឹត្តិការណ៍និងសិក្ខាសាលា។ រាល់កម្មវិធីការងាររបស់យើងទាំងអស់ អាចផ្តល់ជូនអតិថិជនដោយឥតគិតថ្លៃ។

ហើយនេះ គឺជាក្រុមការងារសេវាកម្មការងារដ៏អស្ចារ្យ។ **Cheryl Hernandez** គឺជាអ្នកជំនួយការរដ្ឋបាលរបស់យើង - នាងជួយធ្វើការងារឱ្យដំណើរការ

ហើយផ្តល់ជូនការគាំទ្រសេវាកម្មការងារទូទៅដល់អ្នកស្វែងរកការងារផងដែរ។

ស្នូត! ខ្ញុំឈ្មោះ **Cheryl Hernandez** និងខ្ញុំជាអ្នកជំនួយការរដ្ឋបាលនៅឆ្ងាយក្នុងសេវាកម្មការងារនិងការិយាល័យទទួលស្រាប់នៅសហគមន៍តាកូមា (**Tacoma Community House**)។ ខ្ញុំបានបម្រើការងារនៅទីនេះ ប្រហែលបីឆ្នាំហើយ។ ខ្ញុំចេះនិយាយពីភាសាស្នាដំ ទាំងភាសាអង់គ្លេសនិងអេស្ប៉ាញ។ អ្វីដែលខ្ញុំចូលចិត្តបំផុតអំពីការធ្វើការនៅសហគមន៍តាកូមា (**Tacoma Community House**) គឺជាសហគមន៍ និងសមត្ថភាពក្នុងការមើលការរីកចម្រើន ការរស់រវើក និងការផ្លាស់ប្តូរ និងការធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នារបស់សិស្សនៅក្នុងជីវិតផ្ទាល់ខ្លួននិងជីវិតគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

អង្គហេតុរីករាយមួយចំនួនអំពីខ្ញុំ នាពេលថ្មីៗនេះខ្ញុំបានចូលរួមការថែទាំស្នូនច្បារ ហើយខ្ញុំកំពុងតែអភិវឌ្ឍន៍ការទទួលបានចំណេះចំណូលចិត្តចាស់របស់ខ្ញុំ ដោយការធ្វើដំណើរពាក់ស្បែកជើងកង់។ ទោះគឺខ្ញុំ!

Melody Upton គឺជាគ្រូបង្រៀននៅក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលថែទាំសុខភាពកុមាររបស់យើង។

ស្នូត! ខ្ញុំឈ្មោះ **Melody Upton** ប៉ុន្តែលោកអ្នកអាចហៅខ្ញុំថា **Mel** ហើយខ្ញុំជាគ្រូបង្រៀនកម្មវិធីការអប់រំនិងប្រភពធនធានសម្រាប់កុមារភាព **CHEER**។

ខ្ញុំបានទៅនៅសហគមន៍តាកូមា (**Tacoma Community House**) អស់រយៈពេលប្រហែលពីរឆ្នាំ ហើយវាពិតជាសប្បាយរីករាយណាស់។ ការងារមួយផ្នែកដែលខ្ញុំចូលចិត្តជាងគេ

គឺខ្ញុំចំណាយពេលប្រហែល **11** សប្តាហ៍ជាមួយសិស្សនៅក្នុងកម្មវិធីនេះ ហើយវាជារឿងល្អមួយ ដើម្បីស្គាល់គ្នា ហើយវាពិតជាសប្បាយរីករាយណាស់។ នៅពេលទំនេរ ខ្ញុំរីករាយនឹងការចំណាយពេលជាមួយគ្នារបស់ខ្ញុំ។

គ្មានរបស់ខ្ញុំឈ្មោះ **Luna** ហើយវាមានពណ៌សទាំងអស់។ ខ្ញុំរីករាយនឹងការចំណាយពេលដល់វាជាមួយមិត្តប្រុសរបស់ខ្ញុំឈ្មោះ **Jake** ហើយយើងចូលចិត្តទៅខាងក្រៅដើរលេងភ្លើងភ្នំ និងរីករាយនៅតំបន់ឆ្នេរសមុទ្រ **Puget Sound**។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា នឹងធ្វើការជាមួយអ្នកនាពេលឆាប់ៗនេះ!

Tiffany MacFarlane និង **Mischa McCann** គឺជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកការងារ ដែលធ្វើការងារជាមួយអតិថិជនតាមគោលដៅផ្ទាល់ខ្លួននិងអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ។

ជំរាបសួរ! ខ្ញុំឈ្មោះ **Tiffany MacFarlane** ហើយខ្ញុំជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកការងារនៅសហគមន៍តាកូមា **Tacoma Community House**.

ខ្ញុំបានបម្រើការងារនៅទីនេះរយៈពេលបីឆ្នាំកន្លងមកហើយ។ អ្វីដែលខ្ញុំពេញចិត្តអំពីសហគមន៍តាកូមា **Tacoma Community House** គឺមនុស្សជាច្រើននាក់ដែលលោកអ្នកត្រូវជួប -

មនុស្សមកពីគ្រប់តំបន់ សញ្ជាតិ និងប្បវេណីខុសគ្នា។ ខ្ញុំចូលចិត្តស្គាល់អតិថិជនរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីជួយពួកគេកំណត់គោលដៅការងារនិងជួបពួកគេ។ ប្រវត្តិវិទ្យាចក្ខុអំពីខ្ញុំ ខ្ញុំបានរស់នៅទីក្រុងតាកូមា **Tacoma**

ភាគច្រើននៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានកើតនៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានចំណាយពេលដល់ឆ្នាំនៅរដ្ឋអារីហ្សូណា **Arizona** ប៉ុន្តែខ្ញុំចូលចិត្តតំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិកភាគពាយព្យ **Pacific Northwest**។ ខ្ញុំមានកូនប្អូននាក់

និងចៅម្នាក់។ អ្វីដែលខ្ញុំចូលចិត្តធ្វើនៅពេលខ្ញុំមានឱកាសទៅសម្រាកវិស្សមកាល គឺត្រូវដាក់ប្រដាប់ស្លាប់ត្រចៀក **Mickey Mouse** និងទៅគ្រួសារខ្ញុំទៅលេង **Disneyland!**

ខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំជួបលោកអ្នក និងជួយលោកអ្នកតាមវិធីរបស់អ្នកឆ្ពោះទៅរកការងារធ្វើ។

ខ្ញុំឈ្មោះ **Mischa McCann** ។ ខ្ញុំជាប្រធានគ្រប់គ្រងករណីសំណុំរឿងកម្មវិធីជំនាញភាសាអង់គ្លេសមានកំណត់ **LEP** នៅសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community House** ។ ខ្ញុំមានបទពិសោធន៍ជាង **15** ឆ្នាំ នៅក្រសួងសេវាកម្មការងារ។ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកអាហ្វ្រិក ដែលមានឈ្មោះរុស្ស៊ី មកពីរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន **Washington** ។

អ្វីដែលខ្ញុំចូលចិត្តបំផុតនៅសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community House** គឺភាពចម្រុះនៃបុគ្គលិកនិងសិស្ស។ ដូចដែលលោកអ្នកអាចឃើញថា ខ្ញុំចូលចិត្តពាក់មួក ហើយអាហារសម្រន់ដែលខ្ញុំចូលចិត្តជាងគេ គឺពោតលីងប្របីបទ។

Diana Parra ជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ដែលជួយផ្តល់ប្រយោជន៍ក្រុមគ្រួសារឆ្ពោះទៅរកភាពគ្រប់គ្រាន់ដោយខ្លួនឯងតាមរយៈការពង្រឹងសិទ្ធិផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ។

សូស្តី។ ខ្ញុំឈ្មោះ **Diana Parra** ។ ខ្ញុំជាអ្នកប្រឹក្សាយោបល់ផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដែលមានការទទួលស្គាល់ ដែលបម្រើការងារនៅសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community House** ។ ការងាររបស់ខ្ញុំ គឺដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថា អតិថិជនរបស់យើងទាំងអស់អាចទទួលបានវិធីសាស្ត្រនានាដែលពួកគេត្រូវការ ដើម្បីបំពេញគោលដៅហិរញ្ញវត្ថុរបស់ពួកគេ។ ហើយនោះអាចជាការទិញផ្ទះក្នុងរយៈពេលពីរបីឆ្នាំ ឬការកាត់បន្ថយចំណូល ឬការស្វែងរកប័ណ្ណឥណទានល្អបំផុតសម្រាប់ពួកគេ ឬការស្វែងយល់ពីវិធីទូទាត់ប្រាក់និងប្រាក់ចំណូលរបស់ពួកគេ ដែលមានកម្រិតអតិបរមា។ គោលដៅរបស់ខ្ញុំ គឺដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាគោលដៅរបស់អ្នក ត្រូវបានបំពេញ ហើយថាលោកអ្នកមានជម្រើសនិងឱកាសទាំងអស់ ដើម្បីយល់ដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើដោយប្រើប្រាស់របស់អ្នក។ ខ្ញុំនិយាយភាសាអេស្ប៉ាញ ហើយខ្ញុំមកពីប្រទេសកូឡុំប៊ី។ ខ្ញុំពេញចិត្តប្រជាពលរដ្ឋ ពីព្រោះខ្ញុំជាប្រជាពលរដ្ឋម្នាក់ផងដែរ។ ហើយនោះ មានន័យថាខ្ញុំចូលចិត្តនិយាយ ហើយស្តាប់លោកអ្នក និងស្តាប់រឿងរ៉ាវរបស់អ្នក និងអ្វីដែលជំរុញលើកទឹកចិត្តដល់លោកអ្នក។ ខ្ញុំពេញចិត្តសហគមន៍តាកុមារ

Tacoma Community House ។ ខ្ញុំបានមកទីនេះ ពីរបីឆ្នាំហើយ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកឃើញនៅជុំវិញខ្ញុំ តាមអ៊ីនធឺណិត ឬនៅតាមសាលាប្រជុំនាំមួយណាមួយ សូមនិយាយថាជំហរសួរ!

សូមអរគុណលោកអ្នកច្រើន ដែលជាអតិថិជនរបស់យើង។

ហើយខ្ញុំឈ្មោះ **Audra Laymon** ដែលជាប្រធានគ្រប់គ្រងសេវាកម្មការងារ។

ចំពោះមុខងារខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវបានតែងតាំងឱ្យកម្មវិធី សេវាកម្ម និងបុគ្គលិកនៃក្រសួងសេវាកម្មការងារ។ ខ្ញុំបានមកសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community House** អស់រយៈពេលពីរឆ្នាំ ហើយអ្វីដែលខ្ញុំចូលចិត្តបំផុតគឺការងារដែលយើងធ្វើ គឺប្រជាពលរដ្ឋ។ ប្រជាពលរដ្ឋដែលខ្ញុំធ្វើការជាមួយនោះ មានការប្តេជ្ញាចិត្តនិងឆ្លាតវៃ ហើយប្រជាពលរដ្ឋដែលយើងខ្ញុំបម្រើការងារគឺមានភាពស្នាក់នៅ មានទេពកោសល្យ និងចិត្តល្អ។ ខ្ញុំពិតជាមានមោទនភាពផងដែរ ដែលបានក្លាយជាផ្នែកមួយនៃសហគមន៍នេះ។ នៅពេលខ្ញុំមិននៅកន្លែងធ្វើការ ខ្ញុំរីករាយនឹងការចំណាយពេលជាមួយស្វាមីរបស់ខ្ញុំដែលបានរៀបការ **14** ឆ្នាំ និងកូនប្រុសអាយុបួនឆ្នាំរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចូលចិត្តសកម្មភាពគួរឱ្យរាប់អាននិងការជិះស្ត្រីស្បែកជើងផងដែរ។ ហើយសកម្មភាពទាំងនេះ គឺជាការជិះស្ត្រីស្បែកជើងដែលអាចទុកចិត្តរបស់ខ្ញុំក្នុងរយៈពេល **13** ឆ្នាំ។ ខ្ញុំមិនអាចទៅកន្លែងណាមួយបានទេ បើគ្មានពួកគេ! ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងជួបលោកអ្នកនាពេលឆាប់ៗនេះនៅសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community House**។

ទីមួយគឺកម្មវិធី **LEP Pathways** របស់យើង។ កម្មវិធីនេះ ផ្តល់ជំនួយដល់អ្នកសិក្សាភាសាអង់គ្លេស ជនអន្តោប្រវេសន៍ និងជនរៀនសូត្រ។ គ្រូបង្រៀនផ្នែកការងារឈ្មោះ **Mischa** អាចជួយស្វែងរកការងារ ការចូលធ្វើកម្មសិក្សាប្រៀនធ្វើការងារ និងការស្វែងរកនិងការរក្សាការងារ។

កម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលថែទាំសុខភាពកុមារ **CHEER** របស់យើង ផ្តោតសំខាន់លើអ្នកសិក្សាភាសាអង់គ្លេស ហើយនាំឱ្យមានវិញ្ញាបនបត្រការបណ្តុះបណ្តាលនិងប្រព័ន្ធចុះបញ្ជី **STARS**

ដែលត្រូវការសម្រាប់កម្រិតចូលបម្រើការងារក្នុងវិស័យថែទាំសុខភាពកុមារ។ បន្ថែមលើការបណ្តុះបណ្តាលនិងវិញ្ញាបនបត្រថែទាំសុខភាពកុមារ កម្មវិធីនេះផ្តល់ជូនការបង្រៀនផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុនិងការងាររយៈពេលវែង។ **Mel** គឺជាគ្រូបង្រៀន, **Diana** គឺជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ហើយ **Tiffany** គឺជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកការងារសម្រាប់កម្មវិធីនេះ។

អ្នកជំនួយការថែទាំសុខភាពមានលិខិតបញ្ជាក់ **CNAs** មានតម្រូវការខ្ពស់នៅតំបន់របស់យើង ហើយកម្មវិធីរយៈពេល **6** ខែនេះ ត្រូវបានផ្តោតសំខាន់លើអ្នកសិក្សាភាសាអង់គ្លេស

ហើយនាំឱ្យមានវិញ្ញាបនបត្រជាអ្នកជំនួយផ្នែកគិលានុបដ្ឋាយិកា។ ថ្នាក់រៀនប្រព្រឹត្តទៅនៅមហាវិទ្យាល័យសហគមន៍តាកុមារ **Tacoma Community College**។ បន្ថែមលើការបណ្តុះបណ្តាល

វិញ្ញាបនបត្រ ការផ្គត់ផ្គង់ថែទាំសុខភាពកុមារ និងសិស្សប្រតិបត្តិការតំបន់ធ្វើការនោះ កម្មវិធីនេះផ្តល់ជូនការបង្រៀនផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុនិងការងាររយៈពេលវែង។ បន្ថែមលើមហាវិទ្យាល័យសហគមន៍តាកុមារ **TCC**, **Diana**

គឺជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ហើយ **Tiffany** គឺជាគ្រូបង្រៀនផ្នែកការងារសម្រាប់កម្មវិធីនេះ។

តាមដែលអាចមានបុគ្គលិក អាចជួយផ្ញើយសំណួរនិងសេវាកម្មការងារទូទៅសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋដែលមិនចេះឈ្មោះក្នុងកម្មវិធីជាក់លាក់។ ហើយនេះ អាចជួយបញ្ចូលជំនួយប្រវត្តិរូប ការងារដឹកនាំ

និងអ្នកជំនាញណែនាំបន្ត។

ប្រសិនបើលោកអ្នកចាប់អារម្មណ៍ចំពោះការសិក្សាបន្ថែម លោកអ្នកអាចទាក់ទងទៅសមាជិកក្រុមការងារ ឬបំពេញសំណុំបែបបទដែលចាប់អារម្មណ៍តាមរូបសាចរូបសំយើង។ សូមអរគុណលោកអ្នកចំពោះការចូលមើល ហើយយើងសង្ឃឹមថា នឹងភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងជាមួយលោកអ្នកក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ!